
 

Protokół z posiedzenia radnych wspólnych komisji rolnej, handlu, usług, budownictwa 

i gospodarki komunalnej, budżetowo-finansowej i planowania oraz oświaty, 

kultury, zdrowia i ochrony środowiska 

w dniu 20 lutego 2024 r. 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zalewski 

Przywitał przybyłych radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, Skarbnik. Na podstawie listy 

obecności, na posiedzeniu obecnych było 14 członków Komisji co stanowi 99,3 % Sekretarzem 

komisji został Witold Grudzień.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt uchwały w sprawach: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 

2024-2033,  

b. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2024 rok, 

c. powołania  Zespołu ds. zaoponowania  kandydatów na ławników, 

d.  zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkie Policji informacji o kandydatach na 

ławników, 

e. ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sadów 

powszechnych,  

f. przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Senior” na rok 2024 w 

gminie Biskupiec,   

g. upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Biskupcu 

do prowadzenia postępowania i wydawania decyzji administracyjnych w  

sprawach z zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym  dla 

uczniów  zamieszkujących na  terenie gminy  Biskupiec,  

6. Zamknięcie posiedzenia  komisji. 

Ad 2. Przyjęcie  porządku posiedzenia   



14 radnych głosowało  za przyjęciem porządku obrad. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

14 radnych głosowało za przyjęciem  protokołu z poprzedniej komisji  

Protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Wolne wnioski i informacje 

Zastępca Wójta Julia Baranowska poinformowała radnych o złożeniu oświadczeń majątkowych 

rocznych i tych które są zobowiązani złożyć przed końcem kadencji wg stanu na 29 lutego.   

Trzeba je złożyć do 29 lutego.  

Radny Andrzej Plichta poinformował, że koło Ośrodka Zdrowia w Biskupcu - nie widać  

poziomych  znaków na jezdni, trzeba  je  pomalować.  

Radny Jerzy  Dembek - Panie Wójcie ja jestem zbulwersowany bałaganem koło Biedronki  

w Biskupcu trzeba coś z tym zrobić, trzeba wywrzeć presje na właścicielach Biedronki, żeby  

zrobili porządek  wzdłuż całego  płotu.  

Radny Piotr Łukaszewski – to co pracownicy mają sprzątać. 

Wójt ja nie rozumie.  

Radny Jerzy Dembek- Pan chyba nie  chce rozumieć.  

Radny Jerzy Dembek  - ja  nie  myślę,  o tym aby  pracownicy  urzędu  sprzątali,  

Radny Andrzej Plichta   dodał, że sołtys  jest  od  tego,  żeby pilnować  porządku  

Radny Jan Manista ogólnie jest bałagan, trzeba wystosować  pismo, aby  utrzymywali  porządek  

na terenie  Biedronki.  

Dołączył Radny Stanisław Czajka.   

Przewodniczy Kazimierz Zalewski  zabrał głos  w  sprawie studzienki na  drodze Wojewódzkiej  

w Biskupcu,  która jest bezodpływowa, jest  tam  wmontowana  kratka i  woda  nie odchodzi  

w tym miejscu, nie ma  tam odpływu, najlepiej  jakby można było,  odprowadzić  wodę do innej 

studzienki.  

Przewodniczy dodał, że  dzwonił do  Nidzicy  do  Zarządy  Dróg  Wojewódzkich w  sprawie 

rowu koło Biedronki, 2 razy w roku jest obkaszanie, pałek nie można  wyciąć,  bo to ochrona 

dodał także, że wg ZDU Komunalka, woda  nie  odpływa to wina gminy, bo jest obniżenie  

poziomu rowu, jak  chcecie  żeby  wody nie  było to trzeba zrobić  kolektor – do poziomu OSY. 

Przewodniczy nie  wprowadzajmy  ludzi  w błąd  przez naszą  rozmowę, że trzeba obniżyć ten 

rów, rów jest zgodny z prawem.  

 Radny Piotr Łukaszewski – kolektor jest odkryty. 

Przewodniczy odpowiedział, że nie zagraża to bezpieczeństwu, woda odchodzi przez  kolektor.   

a jeśli  chodzi o porządek przy  Biedronce to  trzeba wystosowywać pismo. Radny Stanisław 



Czajka codziennie przemierzam pieszo ul. Akacjową, nigdy woda się nie wylewa,  

najważniejsze  utrzymać  koszenie  i  skończyć  temat  z  tymi rowami.  

Radny  Jan Manista zamiast dwa  razy to  trzeba  wykosić 4 razy i nie  będzie  problemu.  

Wójt jeśli  trzeba by  to obniżyć to, to  trzeba by o pół metra  obniżyć ten  rów.   

Radny Jan Manista odpowiedział, że  tu nie  ma  problemu  z wodą,  bo  rurociąg  zbiera chodzi 

o  to, aby rów  był drożny  i wykoszony. Przewodniczy dodał, że  mam prośbę do sołtysa, aby  

nie robić problemu. 

Radny Jan Manista skierował informację do rolników, że Urząd Marszałkowski przeprowadza  

kontrolę gospodarstw, chodzi o  opłaty za  wprowadzenie do atmosfery azotu  i  CO 2, jeśli ktoś 

takich opłat nie dokonywała, to zostaną  naliczone mu kary, radny  dodał,   aby tego pilnować, 

bo kary są dotkliwe finansowo, dotyczy to głownie rolników którzy mają powyżej 75  hektarów.  

Wójt  dodał, że  unieważniliśmy przetarg na  budowę hali  i ogłosiliśmy  nowy przetarg na  halę,  

do wczoraj było składanie ofert wczoraj, 6 firm złożyło ofertę, najtańsza oferta wynosiła 

21.391,000 zł, druga oferta to firma Hosta Grup 22.692,000zł., trzecia firma-na kwotę 

23.040.000 zł, trzeba  jeszcze  sprawdzić czy firma spełnia wymogi.  

Radny  Zbigniew  Mróz zapytał  jakie  muszą być wymogi.  

Wójt odpowiedział, że musi  mieć referencje  i potwierdzenie dwóch  robót na  10  milionów.  

Wójt dodał, że zostało podpisano porozumienie  ze Starostą na remont drogi na 8 km Łąkorz -

Wielka Tymawa. Wójt dodał, że również czekamy na rozstrzygniecie przetargu na remont drogi  

Wojewódzkiej 538 w lesie do Nowego Miasta Lub. 

Radny Jan Wiśniewski  na  osiedlu  pytaj o budowę  bloku czy ruszy. 

Wójt czekamy od wiosny ma ruszyć budowa. Wójt mieszkańcy osiedla nie chcą współpracować  

z deweloperem. Przewodniczy poinformował, że spostrzegawczy ludzie zwrócili uwagę, że 

koło kortów w Biskupcu  nie  ma  połączenia od szatni do hali jak się będzie tam szło w zimę. 

Ad. 5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych    

Projekt  uchwały w sprawie: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 2024-

2033,  

Pani  Skarbnik Wioletta Sagan omówiła  uchwały. 

Uwag do projektu uchwały  nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Biskupiec na lata 2024-2033,  



b. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2023 rok, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2023 rok, 

c. powołania  Zespołu ds. zaoponowania  kandydatów na ławników, 

Pani Julia Baranowska poinformowała, że Prezes sądu polecił wybór ławnika, zgłosił się  jeden 

kandydat dlatego trzeba wszcząć całą procedurę, na następnej sesji będą wybory ławnika,  

trzeba będzie powołać zespół do pracy.   

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie powołania  Zespołu ds. zaoponowania  kandydatów na ławników, 

d. zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkie Policji informacji o kandydatach na 

ławników, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkie Policji informacji o 

kandydatach na ławników, 

e. ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sadów powszechnych,  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sadów 

powszechnych,  

f. przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Senior” na rok 2024 w gminie 

Biskupiec,   

Kierownik  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna   Krause poinformowała, że  uchwała  

dotyczy programu osłonowego, który  musi zostać przyjęty, aby GOPS mógł starać się o dotacje 

na zakup w ramach którego zostaną  zakupione  opaski  dla  seniorów w ramach programu 

Senior Plus. Radna  Małgorzata  Szustak odpowiedziała, że te opaski to jest bardzo dobra  rzecz. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 



W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Senior” na rok 

2024 w gminie Biskupiec,   

g. upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Biskupcu do 

prowadzenia postępowania i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu 

świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów  zamieszkujących na  

terenie gminy Biskupiec,  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Biskupcu do prowadzenia postępowania i wydawania decyzji administracyjnych w  sprawach 

z zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkujących na  terenie gminy Biskupiec. 

 

 Wójt zabrał głos i poinformował, że będzie 15 obwodów wyborczych z 1 obwodu będą  

mieszkańcy głosować w straży pożarnej w Biskupcu. Te okręgi powstały w zeszłym roku,  teraz  

będzie ustalanie kandydatów. Radny Stanisław Czajka zabrał głos w tej sprawie i odpowiedział,  

że uważa się lokal wyborczy w straży pożarnej to zły pomysł – poroniony, jest to lokal nie 

dostosowany  dla osób niepełnosprawnych, nie uważam, że górę wzięło to, że komisja nie 

będzie liczyła głosów do  4 rano a  do 24. Zastępca Wójt Julia Baranowska, odpowiedziała, że 

nie ma wymogów, aby lokal był dostosowany.    

Radny Stanisław Czajka na pewno z tego okręgu nr 1 będą osoby starsze i jest to błąd taktyczny,  

ja powiem to osobiście na sesji. 

Zastępca Wójta odpowiedziała - można też głosować korespondencyjnie w tych wyborach. 

Radny Stanisław Czajka to jest  głupi pomysł dlaczego go Pani komuś narzuca, że ma ktoś 

głosować korespondencyjnie. 

Wójt jest jeszcze schodołaz,  aby w nim wjechać na wózku.  

Przewodniczy czy jest określony czas, aby dostarczyć policzone karty do Gminnej Komisji 

Wyborczej. Zastępca Wójta nie ma. Radny Stanisław Czajka czy tylko po to jest tworzony 

nowy lokal wyborczy, żeby komisja wcześniej skończyła, komisja może siedzieć do 11  za to 

im płacą.  



Radny Stanisław Czajka, ja tylko pytam czy otrzymam informacje z Gminnej Komisji 

Wyborczej, jakie będą wyniki wyborów na radnych powiatowych.  

Zastępca Wójta odpowiedziała, że komisja powiatowa ustala wyniki wyborów na radnych 

powiatowych. Radny Stanisław Czajka chce mieć pewność, jeśli ja objadę 15 lokali  

wyborczych  czy  znajdę tam wyniki wyborów.  

Zastępca Wójta odpowiedziała, że gminna komisja wysyła informacje do powiatu i tam są  

podawane  ostateczne  wyniki  wyborów radnych powiatowych.  

Radny Jan Manista czy można zwiększyć liczbę członków  obwodowej komisji wyborczej  w 

Biskupcu, żeby było łatwiej i żeby nie  tworzyć  dodatkowego lokalu  w  straży.   

Wójt odpowiedział, że  nie można.  

6.  Zamknięcie posiedzenia  komisji. 

    Protokolant                           Przewodniczący Rady Gminy 

   Anna Linowiecka                   Kazimierz  Zalewski  


